
 
 
 
 

 

Tudsz Jobbat Pályázat 
 
 
 
Az elmúlt hetek izgalmasan teltek az iskola falain belül. 
 
Lehetőségünk nyílt egy országos pályázaton részt venni, amelynek keretében kikérték véleményünket 
az oktatás fejlesztésével kapcsolatban. Az eseményt az Amerikai Kereskedelmi Kamara szervezte. 

Amikor megismertük a pályázati kiírást, elcsodálkoztunk. Pályázat, ahol mi mondhatjuk, meg hogy 
milyen legyen a jövő? Kihagyhatatlan lehetőség! – gondoltuk, és rögtön lecsaptunk az ajánlatra . 
 
Az iskolában Szamper Aranka tanárnő szeptember elején megkeresett minket, ezzel a csábító 
lehetőséggel, hogy mi lenne, ha indulnánk. Természetesen igent mondtunk a felkérésre. 
 
A pályázat menete egyszerű volt. Két kategóriákban lehetett nevezni: 
 
- Álom iskola  
- Álom munkahely 
 
Úgy véltük, mivel diákok vagyunk - és remélhetőleg még pár évig azok is maradunk - az álom iskola 
témakör lenne a megfelelő választás. 
 
Azt hittük, hogy ez egy nagyon könnyű téma. Leírni azt, amit szeretnénk, amire vágyunk – 
gyerekjáték! Azonban őszintén szólva, furcsa érzés volt ráeszmélni, hogy ez nem is olyan egyszerű, 
mint ahogyan azt elterveztük. 
 
Lépésről lépésre leírom a történteket, hogyan oldottuk meg ezt a feladatot. 
 
1, 
 
Végig kellett gondolnunk, hogy mi az, ami reális, és mi az, ami biztosan nem fog bekövetkezni. Ez volt 
a legnehezebb. Először is szelektálnunk, illetve csoportosítanunk kellett az elképzeléseinket. Mi az, 
amit jobbá szeretnénk tenni, illetve melyek azok a dolgok, amiket egyszerűen, csak el szeretnénk 
töröltetni. Vagy épp ellenkezőleg, amiket meg szeretnénk tartani. 
 
2, 
 
Miután a csoportosítással végeztünk, látványos, egyedi és kötelességtudatos beadandót szerettünk 

volna össze állítani, mely tartalmazta a mi sajátos kívánságainkat. Sok mindenre kitértünk, de 

számomra a legfontosabb dolog az volt, hogy álljunk ki az esélyegyenlőség mellett. Iskolánknak 

nagyon fontos, hogy szemléltesse, az iskola próbál segíteni és támogatja a sérült gyermekeket. 

Szerettük volna elérni, hogy az összes iskolába legyen felszerelve egy mozgássérülteknek való lépcső 

és lift, mellyel könnyedén tudnának közlekedni az iskolák területén. 
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3, 
 

Miután ezzel készen voltunk, már csak annyi dolgunk volt, hogy elküldjük az illetékes kamarának a 

benyújtani kívánt pályázatot. A gyors események után egy számunkra hosszú várakozás következett. 

Aztán megérkezett a várva várt e-mail. Bekerültünk az országos, témakörönkénti legjobb 20 csapat 

közé! Ezzel elnyertük a lehetőséget, hogy október 11-én Budapesten az Akvárium Klubban részt 

vegyünk a II. Versenyképes Oktatás Konferencián. Nagyon örültünk, hiszen ez számunkra nagy szó! 

További várakozás várt ránk: vajon kiállhatunk-e a közel 250 ember elé elmondani az 

elképzeléseinket. 
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4. 
 

Sajnos erre nem került sor, mert nem értük el a legjobb 3 hely egyikét, de úgy vélem nem álltunk tőle 

messze, hiszen a konferencián elhangzottak alapján felmérhettük, hogy mi is hasonló álom iskolát 

képzeltünk el, mint a nyertesek. Nem keseredtünk el, hiszen mi így is nyertünk. Részt vehettünk egy 

jelentős országos eseményen, képviselhettük diáktársainkat. Élményekkel és tapasztalatokkal 

gazdagodtunk, és úgy vélem ez a legfontosabb. Elvégre nem mindenki mondhatja el magáról, hogy 

gimnazistaként részt vett olyan eseményen, ahol Dr. Palkovics László államtitkár úrral folytathattak 

kerekasztal beszélgetést a nyertes diákok és egy szavazógép segítségével minden résztvevő 

véleményét megkérdezték az oktatás jövőjéről. Így tehát a mi véleményünk is számított! 
 

A díjátadás és kerekasztal beszélgetés + szavazás után lehetőségünk nyílt vállalati és oktatási 

háttérintézményi standok felkeresésére. A különböző cégek képviselői bemutatták vállalataikat. 

Elmondták, hogy a munkahelyeken mik a felvételi követelmények, milyen kompetenciákra, 

nyelvtudásra van szükség ahhoz, hogy munkavállalóként sikerrel pályázhassunk majd hozzájuk. Az 

oktatási háttérintézmények standjainál az egyetemi felvételi eljárásról, ösztöndíj lehetőségekről 

tájékozódhattunk. 
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Büszke vagyok a csapatra, melynek tagjai voltak:  
Horváth Krisztina, Toplak Fanni, Gál Niké (10. a); Persik István (10. b) és Vudmaszka Balázs (10. c). 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Köszönjük, hogy részt vehettük, hogy minket választottak gimnáziumunk képviseletére! 
 
 
 

Gál Niké 10. a osztályos tanuló 
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